
 Zápis OsV  č.: 5/2023 

OsV: Vnitřní město 

Datum:  6.11.2023v 17.30 h 

Přítomni: J. Dlouhý, D. Horáková, M. Seifertová, R. Sádlo, I. Šalátek, J. Špačková, Lacinová V. 

Zadražilová, T.Horák 

Omluveni: T. Jursík,  L. Šťastná, J. Šťastný, Jana Buřičová, Kristýna Svobodová, J. Bily, J. Obraz, 

Neomluveni: Michal Gygal 

Člen RM, ZM, 

hosté: 

Ing. Jiří Kukla 
MgA. Radka Zahradníková 

Příští jednání: neurčeno 

 
 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 
  
1     Umístění lavičky společnosti OLDstar  
2.    Svoz odpadů   
3.   Parkoviště v Uhelné, resp. Sokolské ulici 
4.   Volně žijící kočky ve Vnitřním městě 
5.   Pečení pro seniory/Vánoce 2023 

6.    Kuličková dráha 

7.    Informace Ing. Kukly ke stavu ulic Mezibranská x Sedlecká 

8.    Diskuze/různé 

 

1.  Umístění lavičky společnosti OLDstar 
 Návštěva MgA Radky Zahradníkové, kurátorky projektu umístění umělecky zpracované lavičky do veřejného 

prostoru v rámci kulturní činnosti Divadla X10 v projektu Divadelní festival Kutná Hora a spolku OLDstars v 

rámci projektu OLDstars on the ROAD. Skrze otevřenou výzvu Lavička X osloví nezávislé umělce k vytvoření 

site-specific uměleckého díla - lavičky, která bude reagovat na jedinečné prostředí 
Firmy OLDstars,  Praha10,   žádá o pronájem pozemku o výměře 2m ² pro umístění umělecky zpracované 

lavičky do veřejného prostoru u Vlašského dvora, proti kostelu Sv Jakuba. Pronájem by měl být na dobu 5 let. 

Protože podoba lavičky není doposud známá,  
 
Na základě dotazů členů OsV  na MgA Zahradníkovou vyplynuly tyto  informace: 
- finančně jde realizace za divadlem a společností OLDstars. Bude zřízena komise, kde odbornost zajistí 

památková péče, zúčastní se lidé, kteří se věnují umění ve veřejném prostoru, zástupci města a osadního výboru. 

Dopředu mohou být nastaveny parametry, které se týkají např. materiálů. S Městem KH bylo řešeno kotvení 

lavičky.  Předkladatelé projektu neřešili vlastnictví zdi, u které by měla být lavička umístěna. O údržbu a opravy 

by se od doby předání (cca červen 2023) mělo starat město. 
Osadní výbor by se měl do konce listopadu vyjádřit zda souhlasí či nesouhlasí s instalací lavičky (bez znalosti 

konkrétní podoby) a měl by se vyjádřit k materiálu (ve smyslu, který by to v zásadě neměl být). Během diskuze 

padl názor, že by to měl být materiál, který bude příjemný k sezení i v chladnějším počasí.    
 
2.  Svoz odpadů 
Ing. Kukla seznámil přítomné se stanoviskem Města KH ke svozu odpadů. Záměrem je svoz 1x za 14 dnů.  Po 

diskuzi vyplynul návrh oslovit všechny členy osadního výboru (event. požádat ostatní osadní výbory) o 

stanovisko, zda 120 l nádoba stačí domácnosti na svoz 1 x za 14 dnů. 
Pozn.: po ukončení jednání bylo předsedkyní J. Buřičovou ujasněno, že se jedná o plán svážet 1x za 14 dnů 

popelnice u rodinných domů, popelnice u bytových domů se budou vyvážet 1x týdně. (dle § 13 stavebního řádu 

je rodinným domem m.j.  stavba pro bydlení, která má nejvýše tři samostatné byty). 
 
 



 
 
 

3. Sokolská ulice - zúžení, zrcadlo a rychlost v Tylově ul. 
Zúženi v Sokolské bylo projednáváno na několika zasedáních OsV již v minulém roce (a dáno i do zápisů), 

na které nebyla ze strany města žádná reakce, OsV tuto záležitost znovu projednal na dnešním schůzi: je 

potřeba při úpravě plochy při budování parkoviště v Uhelné, vzít v potaz stávající zúžení v ulici Sokolské (proti 

potravinám), stačí mírné rozšíření vozovky ve  "špičce." 
V odpovědi Ing. Králika z 26.10.2023 je uvedeno mimo jiné: 
„Odbor investic dostal úkolem vybudovat parkoviště…..řešení zúžené vozovky v ulici Sokolská není v tomto 

zadání obsažena….jakékoli úpravy ulice Sokolská by podléhaly novému zadání se všemi vyjadřovacími a 

povolovacími procedurami.“ 
Žádáme o stanovisko dopravního inženýra k dané situaci z pohledu plynulosti a bezpečnosti dopravy  a 

také odpověď Města, jakým způsobem byl náš podnět řešen.  
Dále připomínáme požadavek OsV prověřit možnost snížení povolené rychlosti v Tylově ulici a umístění 

zrcadla proti výjezdu z Havířské do ul. Tylova. 
Shrnuto: 
1) ostrý roh - Sokolská 
2) zrcadlo při výjezdu od kina 
3) rychlost v Tylově ulici 
 
4. Volně žijící kočky ve Vnitřním městě 
Město Kutná Hora nedávno podpořilo darem  kastrační program Ligy pro ochranu zvířat v Kutné Hoře, 

Situace je v letošním roce opět zoufalá, Liga denně zachraňuje odložená koťata a stará  se nejen o kastrace, ale 

i zraněné a nemocné  kočky. Chodu organizace by pomohl prostor na dočasnou péči se zázemím pro ošetřující. 
 
Osadní výbor by uvítal od Ligy specifikaci potřebných prostor – zázemí pro ošetřující, zázemí pro zvířata, 

potřeba topení aj.  Byly osloveny členky Ligy pro ochranu zvířat v KH.  
 
5.    Pečení pro seniory/Vánoce 2023/rozpočet OsV 

V minulých letech osamělé seniory potěšily balíčky s cukrovím, které vyrobily místní charity, osadní výbory 

a dobrovolní dárci. V letošním roce by mohlo společné pečení proběhnout v kuchyni Přístavu Oblastní Charity 

v  Kutné Hoře. Z diskuze k  financování podobných akcí (např. zdobení velikonočních stromů, osazování 

truhlíků ve městě a jiné akce) vyplynul dotaz na  Ing. Bulánkovou, a to zda by mohly být OsVýborům 

nevyčerpané prostředky převedeny do dalších rozpočtových období, event. získat finance na celé  čtyřleté 

volební období a převádět případné zůstatky z roku na rok s možností úspor do dalších období.  

 

6. Kuličková dráha 

Členové OsV byli  zběžně informování o plánovaném zřízení kuličkové dráhy v části parku pod Vlašským 

dvorek, v oblasti u skluzavky. 

 

7. Informace Ing. Kukly ke stavu ulic Mezibranská x Sedlecká 

V současné době se nic neděje. OsV doporučuje Městu Kutná Hora při vstupu s VHS do další akce  uzavírat 

smlouvy s pevnými termíny dokončení  a se sankcemi. 

 

8. Diskuze/různé 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 
  
• Žádáme o vyjádření dopravního inženýra  k těmto  připomínkám zmíněných v zápisu  ze dne 25.9.2023: 
a) ostrý roh; 
b)zrcadlo při výjezdu od kina; 
c) rychlost v Tylově ulici. 
 

• Dotaz na Ing.  Bulánkovou (odbor ekonomický), a to zda OsV mohou získat finance na celé 

čtyřleté volební období a převádět případné zůstatky z roku na rok s možností úspor do dalších období.  

 

• Doporučení OsV do budoucna – doporučuje Městu Kutná Hora při vstupu VHS do další akce  uzavírat 

smlouvy na dobu určitou a se sankcemi. 
 

 

Zápis zapsal/ověřil:  Jana Špačková Lacinová/Jana Buřičová 

 


